



pruworks

如何換領優惠？

1. 進入購買指定連結
2. 填妥訂購表格後，請傳真至 3651 2255 或電郵至 tristayau@hungfooktong.com.hk，將有專人致電確認訂單
3. 確認訂單後以電郵內之網上連結進行付款

How to redeem offers?

1. Enter Hung Fook Tong order link
2. Complete the order forms, fax to 3651 2255 or email tristayau@hungfooktong.com.hk for order confirmation
3. Once confirmed, pay via payment link in confirmation email

條款及細則

- 指定優惠只適用由 2022 年 7 月 1 日至 2022 年 9 月 30 日。
- 此優惠需於 2022 年 9 月 30 日 11:59pm 前使用，逾期無效恕不補發。
- 此優惠只可透過指定鴻福堂訂購網頁訂購。
- 套票優惠券不能與任何禮券、現金券、推廣價或其他優惠同時使用。
- 套票優惠券如有塗改或破損即屬無效，影印本恕不接受。
- 付款前請先出示套票優惠券。
- 套票優惠券須於有效期內使用，逾期作廢。
- 鴻福堂保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利，而毋須另行通知。
- 有關套票優惠券條款及細則，詳請參閱套票優惠券背面。
- 如對此優惠活動有任何爭議，鴻福堂保留最終決定權。
- 此優惠由鴻福堂提供，如有任何查詢，請直接與鴻福堂聯絡。



pruworks

Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 1 July 2022 to 30 September 2022.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 30 September 2022, after which it will be invalid.
- The offer could only be redeemed via designated Hung Fook Tong order link.
- This discount cannot be used in conjunction with other gift voucher, cash coupon, promotion price or offers.
- Voucher will be invalid if it has been defaced or damaged in anyway. Photocopies will not be accepted.
- Please present voucher before payment.
- This voucher is only valid on or before the expiry date.
- Hung Fook Tong reserves the right to amend the terms & conditions without prior notice.
- For vouchers' terms and conditions, please refer to the back of vouchers.
- In case of any disputes, the decision of Hung Fook Tong shall be final and conclusive.
- The offer is provided by Hung Fook Tong, for any enquiries, please contact Hung Fook Tong directly.